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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére
BUDAPES T

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Balog Zoltán (Emberi Erőforrások Minisztériuma) Miniszter Úrnak a
következő címmel:

A lezajlott „államosítással” az állam/OEP átvállalja-e az eddigi/jelenlegi, bizonyo s
szolgáltatásokért felszámított térítési díjakat (pl . a krónikus osztályon jelenleg érvényben lév ő
1700 forintos napi térítési díjat) a Kiskunfélegyházi Városi Kórház vonatkozásában ?
(Kérdésem egyben természetesen kérés is ezen térítési díj állami átvállalására! )

A K/8124 számú írásbeli kérdésemben a fenti kérdés is szerepelt, de arra a 2012 . 03-án kelt írásbeli
válaszban nem kaptam tájékoztatást, így most ismételten rákérdezek . Különösképpen azért is, mert
az előbb említett válaszlevélben az szerepel, hogy a Kiskunfélegyházán – többek között – a
krónikus-rehabilitációs szolgáltatások fognak rendelkezésre állni közfinanszírozotti körben . Nos ez
utóbbi megjegyzéssel teljes mértékben korrelál a feltett kérdésem. Nem beszélve arról a
mindennapos „egyszerű”, de szomorú tényrő l, hogy a potenciális betegek és családok egy jelent ős
része nem képes a fentebb jelzett napi térítési díj megfizetésére sem reménytelenül nehéz anyag i
helyzetük miatt .

Tisztelettel várom válaszát !

Kiskunfélegyháza, 2012. augusztus 28.
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